



# MÄLARDALENS STUDENTKÅR

## OKTOBER

### Protokoll för linjeföreningsmöte

Datum: 2020-10-13

Tid: 16:15

Plats: TEAMS

Kallade personer, närvarande listade med X

#### Studentkårens representanter

Christian, Eventansvarig Eskilstuna - Mötesordförande	X
Michaela Tens, Eventansvarig Västerås - Sekreterare	X

#### Studentföreningars representanter

Sarah, Sexmästeriet	X
Primus, Sexmästeriet	
Alexander, ELSA	X
Onel, ELSA	
??, Kärleksambassadörerna	
Axel, Kärleksambassadörerna	

#### Linjeföreningars representanter

Lisa, Alf	
??, Alf	
Ida, Beware	X
??, Beware	
Emil, Esekon	X
Mattin, Esekon	
Elin, iDesign	
Jessica, iDesign	
??, Innovare	
??, Innovare	
Jennifer, Morsan	
Agnes, Morsan	X
Oliver, Mälardalens Ingenjörer	X
??, Mälardalens Ingenjörer	
Primus, Vips	
Sarah, Vips	X

Ständigt adjungerade från Studentkåren



# MÄLARDALENS STUDENTKÅR

OKTOBER

Kim Jansson, Ordförande	
Tommie Hultgren, Vice ordförande	X
Walid Alsabahi, Näringslivsansvarig	
Josefin Häggström, Restaurangansvarig	
Petra Wellström, Studentinflytandeansvarig	
Maria Vilmunen, Kommunikatör	



# MÄLARDALENS STUDENTKÅR

OKTOBER

## Dagordning

### §1 Mötets öppnande

Mötet öppnades kl 16:20

### §2 Föregående protokoll

*Info om LF på karen.nu*

Uppdaterat kontaktinfo. Mail, hemsida, facebook. Vill ni att det står något mer där?

Hemsidan är under ombyggnad. Alla föreningar ska få en egen sida på Studentkårens hemsida. Kommunikatören önskar logotyp (eps och png) från föreningarna samt den infon man vill ska stå på sidan om föreningen. Maila [kommunikator@mdsu.se](mailto:kommunikator@mdsu.se) med den infon vi vill ha med. Det är också dit man mailar om man vill lägga in något i evenemangskalendern.

### *SAM (Studenternas Arbetsmiljö)*

Det ska startas en arbetsgrupp med representanter från linjeföreningarna som ska arbeta med studenternas arbetsmiljö.

Det önskas att det ska vara minst en representant från varje förening med i arbetsgruppen. Det bör utses under nästa vecka. Maila [vice.ordf@mdsu.se](mailto:vice.ordf@mdsu.se) med era representanter med deadline till den 2020-09-24

### *Overaller*

Jönköpings Studentkår har varit med och tagit fram den nya studentoverallen. Priset är inte helt spikat men bör bli ca 100kr billigare än tidigare. nuvarande pris är 499kr för medlemmar och 599kr för icke medlem.

Pantone färgkoder kommer väljas av Studentkåren för de LF som inte skickat in.

### *Arbetsgrupp föreningsreglemente*

Representanter från varje förening efterfrågas till arbetsgruppen för att ta fram föreningsreglemente. Maila [event.e@mdsu.se](mailto:event.e@mdsu.se) med era representanter. Nästa möte för den arbetsgruppen är måndagen den 28 september. Inbjudan till det mötet kommer läggas upp i LF-gruppen.

### *LF-Pubar*

30:e Sept - VIPS, ALF

21:a Okt - Esekon, Beware

11:e Nov - iDesign, Innovare

2:a Dec - MI, Morsan

Förslag om längre framförhållning till kommande datum.



# MÄLARDALENS STUDENTKÅR

## OKTOBER

### *Tillämpad AI, ny förening*

Tillämpad AI borde kanske bli en egen förening.

MI kommer ha en extra insatt årsmöte för att rösta in Bygg och ev. AI.

Kan AI och Innovare bli en förening?

### *Kontaktuppgifter*

I LF-driven så finns ett gemensamt dokument med kontaktuppgifter. Kolla gärna över det och uppdatera informationen så att den stämmer.

## **§3 Studentkåren rapporterar**

### *SAM - Studenternas Arbetsmiljö (Tommie)*

Det kommer inte att skapas en grupp utan det blir en stående punkt på LF-mötena.

Kan ett formulär skapas för att samla in åsikter angående arbetsmiljön?

Digitalt möte

Ha en workshop om arbetsmiljön en gång per termin. Agnes vill gärna vara med och bolla ideér till en sådan träff.

På studentportalen finns det en möjlighet till att göra en Aj/Oj/Halloj rapport.

Lägga in arbete med arbetsmiljöfrågor i linjeföreningarnas årshjul.

### *Studiesociala aktiviteter bör ställas in*

Med tanke på dagens situation så rekommenderar Studentkåren och MDH att alla fysiska studiesociala aktiviteter ställs tills vidare. Sker det ännu en spridning utan Covid-19 så kommer skolan att stänga ner och alla fysisk undervisning att upphöra för alla.

### *Bonsai Campus*

David Maars på BC kommer att höra av sig till alla LF med info om plattformen.

### *Valnämnden*

Valnämnden söker folk. Valnämnden har i uppgift att ta fram kandidater till alla poster och arvoderade tjänster, samt genomför intervjuer med kandidaterna.

<https://karen.nu/engagera-dig/#1510216997989-dcb49378-416d>

## **§4 Studentföreningarna rapporterar**

**ELSA:** Kör på som vanligt med träningspassen. Diskgolf EM på lördag.



# MÄLARDALENS — STUDENTKÅR — OKTOBER

**Sexet:** Digital halloween-sittning den 6:e november. Event kommer på Facebook.  
Tycker att det varit dålig information om ovvar från Studentkårens håll. Det borde tas upp redan under Rookieperioden.

**Kärleksambassadörerna:** Ej närvarande. Inget att rapportera.

## §5 Linjeföreningarna rapporterar

**ALF:** Ej närvarande. Alf förbereder för årsmöte i november (datum inte spikat ännu, men preliminärt den 24 november) vi har en omröstning om nya generaler just nu för att kunna dra igång med ny faddergrupp, vi ska ha en fadderinfo om någon vecka.

**Beware:** Inget att rapportera.

**Esekon:** Inget att rapportera.

**iDesign:** Ej närvarande. Inget att rapportera.

**Innovare:** Ej närvarande

**Mi:** Ställt in torsdagskvällarna på Maskineriet. 20 personer är gränsen på privata event. Extra insatt årsmöte för att kunna rösta in byggarna i föreningen. Lite ändringar i styrelsen, ny ansvarig för Maskineriet, utbildningsansvarig vakant.

Räkmackan blir digital.

Vera Roadshow blir digital. Handlar om att hylla första kvinnliga ingenjören.

**Morsan:** Haft faddermöte inför att starta upp den nya faddertruppen.

Planerat ett ovvehäng inget datum är satt.

VFU info via Instagram.

Möte med Jimmy Jansson på kommunen angående nytt Kårhus. Studentkåren väntar på bud på Rothoffsvillan.

Rothoffsvillan behöver lite renovering innan det är brukligt. T.ex. Sätta in en hiss, bättre ventilation.

Linjeföreningarna kommer få halva övervåningen om det blir Rothoffsvillan.

Kan kommas att anordnas en rundvandring.

**VIPS:** Kan Studentkåren hjälpa till med lokal eller nått liknande om de ska stå med som medvärdar på LF-pubarna? Studentkåren bör göra mer än att bara sätta datum och lotta ihop föreningar.



# MÄLARDALENS STUDENTKÅR

## OKTOBER

### §6 Övriga frågor

#### *Rothoffsvillan*

Efter mötet med kommunen fick Studentkåren till sig information om att kommunen jobbat den senaste tiden är att säkerställa uppgifter om ventilation, status på inredningen i befintligt kök och möjlighet till ytterligare förrådsutrymmen i intilliggande byggnad. Det ska även komma ett bud på priset för Rothoffsvillan från kommunen under veckan.

Lägg in arbetet om Kårhuset som en punkt på LF-mötet.

#### *Har ni läst vår debattartikel?*

<https://karen.nu/2020/10/05/debattartikel-studentinflytande/>

Rektorn kallade till ett möte angående artikeln och kommer publicera sin motreplik inom kort förmodligen.

### §7 Nästa möte och mötets avslutande

Nästa möte blir torsdagen den 12 november 16:15

Mötet avslutades 17:28